
 
 
 

Referat af centerrådsmøde, Lejre øst, mandag den 17. juni 2024        
på Bognæsvej 5, Herslev 

 
 
Der var afbud fra Anni Larsen og Søren Grøn. 
Ann og Camilla, som hjælper i Nødager, deltog i mødets punkter 1-4. 
 
1. Godkendelse af dagsorden. Godkendt. 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt 
3. Opfølgning på Centerrådets tidligere beslutninger. Intet på punktet. 
 
4. Orientering fra Lejre kommune ved Solveig Hitz. 
Der er opsættes hjertestarterskab i metal på Lejrevej i stedet for det tidligere i 
plastic. Det betales over kommunens drift. 
 
Der er bestilt eftersyn af defekt brandlåge på Lejrevej. 
 
Nødager i Gevninge får gjort hovedrent i køkkenet; betales af kommunens drift. 
Fryser i køkken i Gevninge bruges ikke, tømmes og rengøres og slukkes. Kan bruges 
ved behov. Der ses på mulighed for flytning af fryseren. 
 
Vedrørende Frivillighedsprisen, så kan alle indstille en kandidat til prisen.  
Brunch for frivillige vil fortsat blive afholdt som tidligere. Fra næste år dog om 
foråret. 
 
Vedrørende modtagelse af nye brugere i vores huse. Husk at tage godt imod nye 
brugere, så de føler sig velkomne i fællesskabet. 
 
Hvordan erstattes ødelagt inventar? Man erstatter ikke småting, f.eks. et knust glas. 
 
Frivillig fredag erstattes nu af en hel uges aktiviteter. 
 
5. Økonomi (Kirsten) 
Kirstens regnskab er i orden. Vi har en tilfredsstillende reserve på ca. 60.000.  
 
6. Skal vi skifte bank? 
 Problemer med vores bank gør, at det overvejes, om vi skal skifte bank. Mary og 
Anni undersøger muligheder. 
 
7. Tilbud på ny gulvbelægning på Lejrevej. (Ernst) 
 Der er indhentet tilbud. Der arbejdes videre med mulighed for en løsning i løbet af 
sommeren. Betaling deles mellem kommunen og Center Lejre øst. 



 
8. Orientering fra Centerrådsmedlemmer. 
 
MARY 
Udluftning på tørretumbler på Lejrevej er fornyet. 
Frimærkeklubben har indrettet vaskekælderen i Lejre til opbevaring af frimærker. 
Lejrevej får ingen rengøring i juli. 
 
Lejrevej havde besøg af borgmesteren en dag, hvor der var onsdagsklub. Det blev et 
godt besøg af en interesseret borgmester. Flere fra Centerrådet deltog.  
 
Det nye program for næste sæsons aktiviteter er trykt. Der bliver snart sorteret og 
uddelt programmer. I år er der igen adresser på.  
 
TOVE 
Tove har fået en henvendelse med et brev fra en bruger. Solveig tager sig af 
spørgsmålet. 
Kortspil fortsætter hele sommeren i Herslev. 
Der er bestilt en ny dør til Herslev. 
 
GURLI 
Kan ikke modtage mails i øjeblikket. 
 
BENT 
Stole i Gevninge mangler opstramning. Bent har strammet tidligere og gør det igen. 
Stolene er også plettede på sæderne. Vi går i tænkeboks vedrørende en løsning. 
 
9. Eventuelt. Intet. 
 
10. Næste møde er mandag den 16. september kl. 13.00 på Lejrevej. Gurli tager 
brød med til kaffen. 
 
Referent 
Else Melgaard 
 
 
 


